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Protokoll från extra föreningsstämma Brf Studio 57, den 1 december 2022. 

1. Ordförandens öppnande av stämman. 

2. Ulf Hagdahl (lgh 34) väljs till mötesordförande vid stämman. 

3. Per-Åke Andersson (lgh 23) väljs till protokollförare.  

4. Dagordningen fastställs. 

5. Inga Knutdotter (lgh 29) och Mikael Hjort (lgh 17) väljs till justeringsmän och rösträknare.  

6. Fastställande av röstlängd. 

6.1. 24 röstberättigade närvarande 

6.2. 1 fullmakt inlämnad (lgh 41). 

6.3. 20 lägenheter representerade (lgh 2, 3, 5, 6, 7, 17, 23, 25, 28, 29, 34, 40, 41, 42, 47, 50, 52, 54, 55, 57) 

7. Stämman fastställs vara behörigt utlyst. 

8. Till revisors väljs BDO Göteborg AB med huvudansvarig revisor Robin Vesterberg. 

9. Frågor som diskuterades på stämman 

9.1. Sonny Rask-Andersson (lgh 40) har lite idéer om hur oljudet från trapporna i 81an och 83an kan 

minskas. Han ska diskutera olika lösningar med GUAB innan förslag presenteras för styrelsen.  

9.2. Vikten av att ha en huvudnyckel. 

9.3. Företaget Sappa, den nya leverantören av TV och bredband.  

10. Information från styrelsen.  

10.1. Lars informerade om styrelsens beslut att investera i ytterligare energibesparing. 

10.2. Carina informerade om Peabs byggnation norr om föreningen.  

11. Stämman avslutades. 

Vid protokollet: __________________________________________  Per-Åke Andersson 

Justerat av:____________________________________________ Ulf Hagdahl, ordförande 

 ____________________________________________ Mikael Hjort, justerare 

 ____________________________________________ Inga Knutsdotter, justerare 


